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Tilskuddsordning for bredbånd - og mobilutbygging - fornyet satsning

Vedlegg:
1 Tilskuddsordning for bredbånd - og mobildekning - fornyet satsing

Sa kens bakgrunn og innhold
I brev av 27.06.13 blir vi av Sør - Trøndelag fylkeskommune bedt om å ta st illing til om vi
vil søke om mi d l er til utbygging av områder i egen kommune, når det gjelder bredbånd
og mobil.
Fylkeskommunen vil i dialog med hver enkelt k ommune komme nærmere tilbake til
prioritering av områder.

Fra 2014 vil det bli innført en ny tilskuddsordning for bredbåndsutbygging. Bak dette står
Kommunal - og regionaldepartementet og Samferdselsdepartementet. Ordningen er tenkt
å vare frem til alle hu sstander har et tilbud om bredbånd med grunnleggende kvalitet.

Folkehelse vurdering
Ingen betydning

Administrasjonens vurdering

100 % b redbånd og mobildekning er viktige målsettinger for en distriktskommune. En
slik målsetting bør for vår del være en del av en fremtidig kommuneplan. I Ørland
kommune har vi vært heldig og hatt FosenKraft til å forestå utbygging.
Kommunen har i flere runder vært med på Høykommprosjekt for utbygging av
bredbånd.
Dette er:
1. ADSLutbygging til alle tilknyttet en telefonsent ral i 2004.
2. Wimax trådløst bredbånd med NextGenTel som leverandør i 2009
3. Fiberkabel til husstander Vestråt og Ottersbo pågår nå.

Du kan lese mer om prosjektene her:
http://stfk.no/Tjenester/naering_og_innovasjon/IKT - program/IKT - infrastruktur/

De 2 første prosjektene var vi med på å dekke 50 % av utbyggingskostnadene, mens det
siste prosjektet blir dekt 50 % av leverandør, og 50 % av Fylkeskommunen.
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Når det gjelder mobilprosjekt, så har vi vært med på utbygging av Lerberen hvor
NetCom sto for utbyggingen .

Allikevel er det "hvite flekker" på kartet både når det gjelder bredbånd og mobil dekning .

Brekstad Sentrum er det eneste området som har vært kommersi elt interessant for
leverandører. Her blir det nå lagt inn fiberkabel fra 2 leverandører til hver nye tomt. Det
har til nå ikke vært noen aktører som har funnet det interessant å bygge ut andre områder
uten offentlig tilskudd.

Administrasjonen ønsker en v urdering rundt hva som skal prioriteres først fra vår side.
Hvis vi tar utgangspunkt i følgende prioritering .

1 Næringsutvikling
2 O ffentlige bygg,
3 Antall husstander
4 H yttebebyggelse

Så vil det mest sannsynlig være Uthaug og Opphaug som skal prior iteres først. I tillegg så
må kvalitet på dagens nettilgang også vurderes.

Rådmannens innstilling

Ørland kommune søker om midler til utbygging av bredbånd.
Målsettingen for Ørland kommune skal være 100 % fibertilgang og mobildekning i
kommunen.

En pr ioritering av områder vil bli gjort i nærmere dialog med Sør Trøndelag
Fylkeskommune etter kriterier nevnt i saksframlegget.


